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Protokół nr 27/2021 

z łączonego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

oraz Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

odbytego 10 grudnia 2021 r. w Świetlicy Wiejskiej w Podolinie 

 

Łączone posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 

Samorządowej i Spraw Społecznych rozpoczęło się o godz. 15:00 w Świetlicy Wiejskiej w 

Podolinie. Otworzył je Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego p. Leszek 

Baczyński, który powitał przybyłych na posiedzenie gości oraz członków dwóch komisji. Listy 

obecności stanowią załącznik nr 1, nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego – frekwencja 77,77 % (nieobecni 

usprawiedliwieni – Radny Mariusz Łasut, Radny Mikołaj Szumann). Komisja Samorządowa i 

Spraw Społecznych – frekwencja 83,33 % (nieobecni usprawiedliwieni- Radny Jarosław 

Koliński). 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Leszek Baczyński odczytał 

porządek obrad: 

1. Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

do zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa. 

2. Zatwierdzenie planów pracy Rady Gminy i Komisji Stałych. 

-plan pracy Rady Gminy, 

- plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

- plan pracy Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

- plan pracy Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych, 

- plan pracy Komisji Rewizyjnej, 

3. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2022 rok i autopoprawki 

4. Zaopiniowanie pozostałych projektów uchwał: 

- projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

radnych, 

- projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zasad ustalenia diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla sołtysów Gminy Wapno, 

- projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030, 
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- projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 

2021 rok, 

- projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

5. Sprawy bieżące. 

- pismo do Przewodniczącego Rady Gminy, Przewodniczącego Komisji Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego oraz Przewodniczącej Komisji Samorządowej i Spraw 

Społecznych  

- pismo Wolnego Związku Zawodowego „Forum Oświata”, 

- pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu dot. sygnalizacji świetlnej na                       

ul. Solnej, 

- wniosek Szkoły Podstawowej w Wapnie dot. pensum. 

 

 

Ad.1.  

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa stanowi załącznik nr 4. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poprosił Sekretarz Gminy o 

zabranie głosu. 

Sekretarz: chcemy przebudować ul. Sportową, ale część tej drogi nie jest własnością gminy, a 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, dlatego też powstał projekt uchwały dotyczący 

przejęcia działki od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Złożyliśmy pismo do nich o 

nieodpłatne przejęcie działki, wyrazili zgodę, ale potrzebna jest uchwała wydająca zgodę. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań.  

Radny A. Szymanik: a to nie było WARPOL-u? 

Wójt: Agencja Nieruchomości Rolnych przekazała to od WARPOL-u do KOWR-u. 

Radny L. Baczyński: jaka jest powierzchnia? 

Radny R. Piechowiak: 0,8 h. 

Radni nie zgłaszali więcej uwag. 

 

Ad. 2.  

Zatwierdzenie planów pracy Rady Gminy i Komisji Stałych.  
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- plan pracy Rady Gminy stanowi załącznik nr 5. 

- plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 6. 

- plan pracy Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 7. 

- plan pracy Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych stanowi załącznik nr 8. 

- plan pracy Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań.  

Radny R. Piechowiak: plan pracy Rady zmniejszony jest o dwie sesje, ponieważ zostały one 

przesunięte z maja na czerwiec i z września na październik. 

Radny A. Szymanik: plan pracy komisji będzie ustalony na Komisji Rewizyjnej w przyszłym 

tygodniu i przedstawiony na sesji. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty powyższych uchwał.  

 

Ad.3.  

Zaopiniowanie projektu budżetu na 2022 rok i autopoprawki. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poprosił Skarbnika Gminy o 

zabranie głosu. Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie i autopoprawki, które stanowią 

załącznik nr 9.  

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań.  

Uwag nie było. 

 

Ad. 5.  

Sprawy bieżące: 

- pismo radnej Magdaleny Pawłowskiej do Przewodniczącego Rady Gminy, Przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Przewodniczącej Komisji Samorządowej i 

Spraw Społecznych stanowi załącznik nr 10.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Leszek Baczyński zaproponował 

omówienie tego punktu poza kolejnością.  

Sekretarz: odnośnie spłaty od sierpnia sytuacja wygląda następująco. Konsultowaliśmy się z 

innymi gminami i radcami, nie ma twardej wykładni. Wszystko zależy od radnych. Możecie 

podjąć uchwałę ze spłatą od sierpnia.  

Radna A. Walczak: jeśli podwyżka od nowego roku to 100 %, jeśli ze spłatą od sierpnia to 50 %. 

Wójt: jeśli mógłbym wnioskować to podwyżka od stycznia, ponieważ nie domkniemy budżetu z 

tą spłatą od sierpnia, wyjściowa była 50 %. 

Radny L. Baczyński: zatem głosujmy nad tym wnioskiem.  
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Kto jest za odrzuceniem tego wniosku? 9 osób  

Kto jest przeciw? Nikt   

Kto się wstrzymał? 2 osoby 

Wniosek radnej Magdaleny Pawłowskiej został odrzucony. Teraz możemy dyskutować o 

propozycji podwyżki diet dla radnych od nowego roku. Przejdźmy, zatem do tego punktu obrad.  

 

Ad. 4.  

Zaopiniowanie pozostałych projektów uchwał: 

- Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych 

stanowi załącznik nr 11.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poprosił Sekretarz Gminy o 

zabranie głosu. 

Sekretarz: w projekcie, który dostaliście wszystkie kwoty są podniesione o 50 %.   

Radny R. Piechowiak; przy podwyżce o 50 % wyjdzie ok. 57 tys. zł, przy założeniu obecności 

wszystkich radnych na wszystkich komisjach i sesjach, a na tą chwilę jest ok. 38 tys. zł. 

Radny L. Baczyński: jeśli podniesiemy o 100 % będzie to kwota w granicach 70 tys. zł 

W toku dyskusji radny R. Piechowiak przedstawił propozycje podwyżek: projekt pierwszy 

przewodniczący rady 1800 zł ryczałt, wiceprzewodniczący 500 zł za sesję, radni 220 zł za sesję, 

przewodniczący komisji 200 zł za komisję, radni 125 zł za komisję. Drugi projekt 

przewodniczący rady 1987,50 zł ryczałt, wiceprzewodniczący 436,50 zł za sesję, radni 166,50 zł 

za sesję, przewodniczący komisji 166,50 zł za komisję, radni 124,50 zł za komisję. 

Radny L. Baczyński: Głosujmy nad projektem pierwszym.  

Kto jest za tym projektem? 8 osób 

Kto jest przeciw? Nikt 

Kto się wstrzymał? 4 osoby 

 Radni przegłosowali podwyżkę diet dla radnych według pierwszego wariantu. 

 

- Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zasad ustalenia diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla sołtysów Gminy Wapno stanowi załącznik nr 12.   

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poprosił Sekretarz Gminy o 

zabranie głosu. 

Sekretarz: w projekcie podnosimy zgodnie o 50 %, czyli będą mieli 120 zł miesięcznie.  

Radny L. Baczyński: czy Państwo otrzymali propozycje podwyżek na e- mail? 

Radni zgodnie potwierdzili, że tak. 



5 
 

Sekretarz: Sołtysi mają płacone, co miesiąc tą samą kwotę. W przypadku nieobecności na 

zebraniu zwołanym przez Wójta mają obniżane o 50 %. Od stycznia będą otrzymywać 

miesięcznie 120 zł. 

Radni nie zgłaszali więcej uwag. 

 

- Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030. 

 Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poprosił Skarbnika Gminy o 

zabranie głosu. Skarbnik Gminy omówiła projekt powyższej uchwały, który stanowi załącznik 

nr 13.  

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań.  

Uwag nie było. 

 

- Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2021 rok. 

 Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy i stanowi on załącznik nr 14.  

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań.  

Uwag nie było. 

 

- Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 15. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego poprosił Skarbnika Gminy o 

zabranie głosu. 

Skarbnik: dotychczas przepisy mówiły, że nie ma prawnej możliwości dofinansowania tego 

systemu. Teraz przepisy się zmieniły i można dofinansować ten system z innych źródeł. Uchwałę 

trzeba podjąć jeszcze w tym roku. W listopadzie dołożyliśmy niecałe 37 000 tys. zł, a dojdą do 

tego jeszcze opłaty za grudzień.  

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań.  

Radny W. Rochowiak: na jakim etapie jest wysyłanie zawiadomień? 

Wójt: nasz goniec jest od dłuższego czasu w trasie i roznosi zawiadomienia, niebawem skończy. 

Radni nie zgłaszali więcej uwag. 

 

Ad.5. Sprawy bieżące. 

- pismo Wolnego Związku Zawodowego „Forum Oświata” stanowi załącznik nr 16.  
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Radny L. Baczyński: p. dyrektor szkoły złożyła pismo w sprawie przyznawania nauczycielom 

dodatków. Macie Państwo przed sobą krótką opinię w tej sprawie od „Forum Oświata” w 

Bydgoszczy. 

 

-pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu dot. sygnalizacji świetlnej na przejściu dla 

pieszych na ul. Solnej stanowi załącznik nr 17.  

Radny L. Baczyński: macie Państwo przed sobą informację do wiadomości od pani Dyrektor 

Szkoły. 

 

- wniosek Szkoły Podstawowej w Wapnie dot. pensum stanowi załącznik nr 18.  

Sekretarz: uchwała daje możliwość ustalenia pensum w wymiarze 1 godziny tygodniowo dla 

psychologa szkolnego, który znajdzie się w arkuszu organizacyjnym szkoły. 

Radny W. Rochowiak: mam propozycję, aby zrobić projekt uchwały na kolejna komisję. 

Radni nie zgłaszali więcej uwag. 

  

Przewodniczący łączonego posiedzenia komisji: wobec wyczerpania porządku obrad, dziękuje 

Państwu i zamykam posiedzenie. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie: 15:00 

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 17:38 

 

 

Protokołowała: 

Oliwia Powałowska 

 

 

Przewodniczący  

                  Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

                       /-/ Edyta Gaszyńska - Ciszewska 

 

 

 


